
  
 
 
 
 
 
de voorzitter van de Raad 
 

VRAGEN RAADSLID / FRACTIE: E. Jonker / GroenLinks 
 

ONDERWERP:    Statiegeld kleine flesjes en blikjes 
 

TOELICHTING 
 
Zwerfafval is een probleem, zowel landelijk als lokaal in onze gemeente. Dat het een probleem is en 
dat inwoners zich er aan storen blijkt ook uit de met regelmaat gestelde schriftelijke vragen. Een groot 
deel van dit zwerfafval bestaat o.a. uit kleine flesjes en blikjes. Laat hier nu een mooie oplossing voor 
bestaan. Namelijk statiegeld op blikjes en plastic flesjes. 
 
Uit onderzoek van advies- en onderzoeksbureau CE Delft, blijkt dat, afhankelijk van onder meer de 
wijze van inzamelen en de hoogte van het statiegeld, er tussen de 70 en 90 procent minder kleine 
flesjes en blikjes in het zwerfafval komen. Wat ook weer betekent dat er tussen de 0.5 en 6 miljoen 
plastic flesjes per jaar minder in de zee terecht komen. 
Zo blijkt bijvoorbeeld Noorwegen volgens de krant Trouw in staat om 87% van alle blikjes en frisdrank-
flessen te laten retourneren. Dankzij statiegeld en een milieuheffing.  
 
Nu geeft NOS teletekst zelfs aan dat steeds meer Nederlandse gemeenten voor het heffen van statie-
geld zijn op kleine flesjes en blikjes. Een mooi streven, wat zelfs extra werk oplevert. Zo blijkt het dat 
er al 101 organisaties, waarvan 29 gemeenten zich al bij het Recycling Netwerk Benelux hebben aan-
gesloten om hier iets aan te doen. Namelijk onze regering houden aan zijn belofte dat zij het ‘meest 
groene kabinet ooit’ zouden worden.  
 
Simpel weg omdat dat niet kan zonder uitbreiding van het statiegeld. En omdat de economie niet als 
‘circulair’ bestempeld kan worden zolang duizenden plastic verpakkingen weglekken uit de grondstof-
fenstroom. Daarom vraagt de alliantie op 15 maart tijdens een Algemeen Overleg Circulaire Economie 
hiervoor aandacht.  
 
Echter bij de alliantie staat de gemeente Terneuzen (nog) niet… 
Daarom de volgende vragen; 
 

 

Vragen (art. 39 RvO) 
 

 
Antwoorden van Burgemeester en Wethouders 

1 Is het college van Burgemeester en Wethou-
ders het met GroenLinks eens dat hier een 
mooie kans ligt om zwerfvuil tegen te gaan? 
 

1  

2 Kan het college aangeven of zij zich  kan vin-
den in het standpunt van uitbreiding van het 
statiegeld voor kleine plastic flesjes en blikjes?  
 

2  

3 Zo ja, is het college bereid om te onderzoeken 
of zij willen aansluiten bij het Recycling Net-
werk Benelux? 

3  

  
Datum vragen: 10-1-2018 
 
 
 
Namens deze(n) 
 
 
 
 
Raadsgriffier gemeente Terneuzen 

  
Datum antwoorden:  
 
Verzonden:  
 
Burgemeester en Wethouders van Terneuzen, 
 
secretaris, burgemeester, 
 
 
J.G. Princen  J.A.H. Lonink 

 

Kenmerk:   
Afdeling:  
Portefeuillehouder:  

  

Vraag  (art. 39 Reglement van Orde) 

 


